
 
 

Minnesanteckningar Ångermanland Skidtinget - Längd 2016-05-29  
 

1. Välkommen 
Hans Pahlin hälsar välkommen och förklarar tinget öppnat. 

 

2. Information av SSF samt SISU 
Anna Norman informerar från SSF. 

Andreas Andersson informerar från SISU. 

Diskussion och reflektion efter genomgång av SISU.  

Fortsatt önskemål finns om en konferens där viktiga punkter kan diskuteras. Det skulle kunna 

vara tidtagning, skidor vill samt hur gör vi för att behålla de aktiva något/några år till?  

 

3. Arrangörskonferensen 2015 

Säsongen som gått 2015/2016 
Många tävlingar, lite snö och bra deltagande. 

 

4. Tävlingar  
Tävlingsprogram efter ansökningar  
Start i Sollefteå – Norrskogssvängen 

Luciasprinten (Nätra) byter till nytt datum. 

Höga Kusten Skidan (Nordingrå) byter till nytt datum.  

Nätraskidan (Nätra) kommer inte att vara Folksam uttagningsgrundande. 

 

Distriktsfinaler: 

 ICA Cupfinal blir Höga Kusten Skidan ski cross 

 Folksam Cupfinal blir Sollefteå Ski Marathon klassiskt 

 

DM: 
Husums IF SK Skidor 28/1 DM-distans 

Hägglunds SK Ski Team 4/2 DM-långlopp  

Hägglunds SK Ski Team 5/2 DM-sprint 

Vårby IK 25/2 DM-stafett 

 

Hur många tävlingar får/bör en förening arrangera? Frågan tas med till konferensen. 

 

5. Kommunstafetten  
Fortfarande anses att det är en bra inskolning inför övriga tävlingar. Roligt för barn som inte 

tävlar på större tävlingar. Fortfarande är det Örnsköldsvik och Sollefteå som är de enda 

”aktiva” kommunerna men Härnösand visar starkt intresse av att delta framöver.  

Arrangör: Frågan tas med till arrangörskonferensen. 

Datum: LK får i uppdrag att snarast fastställa ett datum. 



 

 

 

6. Utbildningar  
Tidtagning med SSF Timing, Örnsköldsvik 15/10. 

Barnledare, plats meddelas senare. 

Ungdomstränare, plats meddelas senare. 

 

7. ICA och Folksam Cup  
ICA: Kvar blir Lars Ola Forsgren samt Magnus Sällström  

Folksam: Kvar blir Jens Boveng, Ulrik Ulander samt Sara Lagerskog Eriksson.  

Vallare: Kvar blir Pär Bodin samt Björn Tingelöv kvar. 

K-G Häggkvist tackar för sig efter 24-års tjänstgöring för ÅSF. 

 

Uttagningsgrupp: Ledarna + Längdkommittén  

 

Klubbarna uppmanas komma med kandidater till ledareplatserna.  

 

Med ökande kostnader måste vi jobba mer aktiv för att öka sponsorerna. 

 

8. ÅSF-Läger 
Värna om bredden.  

Födda 2004 och äldre.  

Max 350kr/person.   

 

- Bondsjöhöjdens IK 10-11/9 

- Sollefteå skidor, datum senare. 

- Hägglunds 1-2/10. 

 

9. Juniorer och Senior  
Populärt med distriktsstafetten enligt SSF. Ångermanland hade inget lag med denna säsong. 

Numera ligger stafetten sist i programmet vilket borde underlätta för framtida lagbygge. 

 

Anna Norman meddelar att hon lämnar över junioransvaret  

 

Sammanfattning 2015/2016: Finns det ett behov av att inventera aktiviteter för distriktets 

juniorer? Juniorerna i distriktet och då framför allt Sollefteå har haft en lyckad säsong igen. 

Till säsongen 2016-2017 har 5st 16-åringar blivit antagna till skidgymnasium! Seniorerna i 

distriktet har även de haft ytterligare en bra säsong! 

 

10. Längdkommittén  
Vad gör LK?      Se bilaga 1.  

Utvecklar och diskuterar hur allt kan göras bättre.  

Medlemmar i kommittén:  

Kvar: Karl-Gunnar Häggkvist, Hans Pahlin och Hans-Åke Dahlqvist.  

Slutar: Anna Norman.  

För ICA och Folksam medverkar huvudledarna i LK 

 

Behov av nya: Kramfors samt Härnösand uppmanas komma med kandidater till LK. 

 



11. Inkomna skrivelser/Motioner  
Hägglunds SK Ski Team motion från föregående år gicks igenom och  Se bilaga 2. 

besvarades med ett förslag från LK.     

  

Efter en del diskussioner vidtog omröstning som enhälligt gick på Lk´s linje att öka antalet 

åkare till ICA. 

 

12. Övriga frågor  
Inga övriga frågor fanns. 

 

13. Avslutning 

Hans Pahlin tackade förklarade tinget avslutat. 

 

 

 

 

 

 

Vid Pennan:     Justeras: 

Hans-Åke Dahlqvist    Hans Pahlin 


